
Comitetul Director

Proces-verbal

Decizii adoptate în şedinţa din data de 21 noiembrie 2005:

1. Comitetul Director a aprobat realizarea ziarului Târgului „Gaudeamus - Carte 
de învăţătură” – editura 2005, de către echipa redacţională a Revistei Universul 
Radio.

Structura votului: unanimitate  

2. Comitetul Director a aprobat solicitarea Fundaţiei artEST privind reproducerea 
unor înregistrări din Fonoteca Radio, pentru prima ediţie a Galei Premiilor Ioan 
Chirilă pentru excelenţă în jurnalismul sportiv.

Structura votului: unanimitate  

3. Nu se aprobă solicitarea Editurii Complar privind reproducerea unor înregistrări 
din Fonoteca Radio.

Structura votului: unanimitate  

4. Nu se aprobă solicitarea Cat Music privind reproducerea unor înregistrări din 
Fonoteca Radio.

Structura votului: unanimitate  

5. Comitetul Director a aprobat modificarea art.56 din Regulamentul de emisie al 
SRR.

Structura votului: unanimitate



Totodată, Comitetul Director a mai stabilit următoarele: 

 În vederea derulării ediţiei a 12-a a Târgului Internaţional „Gaudeamus – Carte 
de învăţătură”, se vor prezenta propuneri pentru constituirea unui juriu, pe două 
secţiuni, pentru acordarea din partea SRR a următoarelor premii:  Premiul de 
excelenţă şi Trofeul Presei – secţiunea agenţii de presă

Răspunde: Vladimir Epstein
Termen: 22 noiembrie 2005

 Departamentul  Economic  va  prezenta  o  situaţie  a  ofertelor  operatorilor  de 
transport aerian 

Răspunde: Constantin Puşcaş
Termen: 28 noiembrie 2005

 Colectivul Publicitate va prezenta un material referitor la negocierile cu S.C. 
Grup Management S.R.L. – Agenţia Punct Ro şi evaluarea tuturor celorlalte 
servicii puse la dispoziţie de către SRR.

Răspunde: Radu Tudor
Termen: 22 noiembrie 2005, ora 1200

 Departamentul Economic va prezenta în următoarea şedinţă a CD un material 
privind stadiul creşterii veniturilor

Răspunde: Constantin Puşcaş

 Departamentul Economic va prezenta în următoarea şedinţă a CD un material 
referitor la situaţia sediului Postului Radio Craiova

Răspunde: Constantin Puşcaş

Conţinutul dezbaterilor este cuprins în înregistrarea audio a şedinţei.


